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21 декабря 2023 г.

Libreto: „Demilitarizace, denacifikace a Oděsa, ruské
město“

putin-today.ru/archives/195911

Článek o válce, přesněji řečeno o pocitu z války. Všechno vidíme,
všechno slyšíme, jsme ohromeni ladnými kroky, vytváříme mnoho
vjemů o tom, jaká válka na Ukrajině je, jak probíhá, kdy a jak skončí.

Můj otec si je jistý, že do konce zimy bude Ukrajina vším. Jednoduše
proto, že jsou tam hory mrtvol, mobilizační zdroj je na nule a peníze se
dávají po lžičkách za hodinu.

Zní to povzbudivě, protože stát na Ugra 2.0 už všechny tak trochu
omrzel.

Zní to také povzbudivě, protože jeho slova ukazují vítězství ruského
světa.

https://www.putin-today.ru/archives/195911
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Ale jsou i jiné názory. Takže můj přítel, který pracuje jako finanční
analytik v jedné z židovských bank, tvrdí, že tato válka bude trvat ještě
dlouho, minimálně dalších pět let.

Ptám se ho, jak je to možné, copak nevidíš, co se děje, protože
Ukrajina těch pět let prostě nevydrží...

Na což odpovídá, že svůj názor na válku nezakládá na projevech
politiků, ne na videích z front a ne na článcích na internetu, ale na
přežití ukrajinského bankovního systému.

„Vidíte,  “ říká, „  sedím osm hodin a někdy i více, den a studuji
informace o tom, co se děje ve sféře financí Ukrajiny a jejích dárců:
přílivy, odlivy, fixace. Mezi rizika mohu zahrnout pouze iluze. Takže
Rusové měli za poslední dva roky  spoustu příležitostí a důvodů k
uzavření bankovního systému Ukrajiny, ale nikdy je nevyužili.
 Dále nemohu říci, že za stejných okolností (příležitostí a důvodů) jich
Rusové najednou zcela bezdůvodně zneužijí. To se ostatně ještě nikdy
nestalo. Proto musíme čekat na nové příležitosti, nebo důvody, nové
vstupy do úkolu.

Vylučujeme možnost (ať má nějaký ruský hacker, nespojený s ruskou
vládou, příležitost zhroutit bankovní systém Ukrajiny. Využije toho?
Jistě. Ale zatím se ukrajinská služba kybernetické bezpečnosti
vyrovnává, byť ručně, ale zvládání).

Nebo nějaká skupina ruských partyzánů, financovaná republikány,
Talibanem nebo mimozemšťany, v rozporu s přáním Ruska a
Spojených států,  bude schopna zorganizovat fyzickou likvidaci
serverů tří klíčových ukrajinských bank a dvou datových center.
 Možná právě to potřebují. Snad proto, aby přinutil Ukrajinu kapitulovat.
Využijí toho? Pokud se taková možnost objeví, pak je třeba s ní počítat,
ale zatím ji zahodíme.
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Ale důvody se vůbec nezměnily. Na internetu je krásně nahradily
červené čáry. No, poslední super čára je nakreslena v podobě
amerických stíhaček F-16, ale ta je stejně prázdná jako všechno, čemu
se říká tyto čáry.
A je to právě tato konfigurace skutečných příčin spojených jak s
globální konfrontací, tak se Severním vojenským okruhem jako
zvláštností, která existovala, existuje a bude existovat i nadále a
neexistují žádné viditelné okolnosti, za nichž by se tento řád věcí
změnil.

Vše je tedy stabilní jak vpředu, tak vzadu. Bankovní sektor Ukrajiny je
navíc na vzestupu. A jak se dá říct, že se z ničeho nic všechno
najednou změní a změní k horšímu?

Pokud teď něco donutilo Rusko a Spojené státy k větší aktivitě, pak
ano, ale všechno vyhovuje všem.“

V reakci na moji opakovanou poznámku o snížení financování a
mobilizačních zdrojů Ukrajiny odpověděl, že tyto procesy pokračují.
Rizika pro banky zatím nejsou nijak ovlivněna. A nebudou mít rychlý
účinek. Koneckonců neexistuje žádná záruka, že s poklesem
amerického financování a ukrajinské pracovní síly Rusové vezmou a v
reakci na to sníží aktivitu a válka bude pokračovat ne tak dlouho, jak to
bude možné, ale dokud se stratégové budou muset připravit a přejít na
sada nových konfrontací (jako možnosti Tchaj-wan nebo Občanská
válka v USA - 2).

Lidem ale stále může dojít, a proto dává pět let. Ne dva a půl měsíce
jako můj otec, ale pět let!!!

Jedna dobrá věc je, že také předpovídá ruské vítězství. Pravda, ne
nadšeně. Toto vítězství pro něj bude znamenat ztrátu zaměstnání a
dobrého sociálního postavení a možná i útěk do některé země, která
bude v roce 2028 souhlasit s přijetím ukrajinských uprchlíků.
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Ukrajinu také otevřeně označuje za sračky. A on říká, že je pro ni, pro
tyhle sračky, jen proto, že to bude trvat déle než jeho život, a proto se
potřebuje v těch sračkách nějak usadit. Nejlépe v pohodlí.

Ale vraťme se k válce. K jejím povídkám. Vzhledem k tomu, že tisíce a
tisíce dronů radikálně změnily požadavky na hustotu vojáků na frontě a
v taktickém týlu, už nikdo nevidí prapory bok po boku, ale jen spojky,
trojky, dvojice, posádky, pětky - to může skutečně skrývat řídnutí toho
nebo jiného týmu, stejně jako problémy s lidskými zdroji. Co je zde
hlavní? Dejte do děr více chycených chushpanů, aby Rusové utratili
více svých dronů.

Mimochodem, to, co nás v dnešní válce ještě udivuje, je dobití
nepřítele. Na internetu je spousta videí, kde se permanentně
zmrzačený nepřítel svíjí v agónii, ale stále je dodělán druhým dronem.

Lze tedy konstatovat, že období odchodu do zajetí na vysedávání a
výměnu skončilo a začala válka na život a na smrt.

A tak tu hudbu slyšíme všichni, známe jméno - SVO, cíle:
demilitarizace, denacifikace, zatím zazněla pouze zásada Oděsa je
ruské město, ale jak napsat libreto? Alespoň nevypadat vtipně.

Vždyť ve skutečnosti můžete věřit jen těmto čtyřem polohám – zrnkám
pravdy v tunách exkrementů. Ale když ovládáte největší loď na Zemi,
nemůžete blikat. Nechte stewardy běhat po palubě a vytvářet vítr, ale
kapitán musí znát svůj manévr v živlech už dávno předtím, protože
mezi kameny se prostě nevejdete.

V chaosu bouře se na něj všichni dívají, a i když i tam probíhá bouře
pocitů, Jackova tvář a gesta musí vykazovat naprostou vyrovnanost. A
povely jsou optimální: plnou rychlostí vpřed, připravit se, připravit.
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Vidíme tyto skrovné, přesné fráze a víme, že to jsou slova kapitána a
něco, a dá se jim věřit: SVO, demilitarizace, denacifikace, Oděsa je
ruské město.

A jen aby se ukázalo, že během urputné bitvy je za ocelovou maskou
duše, používá se Borodinův Kutuzov k Ermolovovi: „Jdi, má drahá,
podívej se, jestli se dá něco udělat. V naší verzi to zní: "...a trochu
židovské."

Začněme tedy principem ruskosti Oděsy. Právně se jedná o nárok.
Tvrzení, že ruské město by mělo být součástí Ruska.

Ale stejné nároky lze vznést téměř na všechna města Ukrajiny. Vytvořili
je Rusové. No, nebo trochu Poláci, Tataři, Židé a Arméni, ale byli to
Rusové, kdo z těchto měst udělal města. Navíc v některých městech
nebyli jen „Ukrajinci“, ale dokonce i Malí Rusové. Vezměte si například
stejného Tulchina před dvěma sty lety.

No, z nějakého důvodu periferie nemohou zrodit centrum, něco si
nárokovat a vzdorovat trůnu. Ano, markýz je lepší než hrabě díky tomu,
že jeho značka je na hranici a může se rozšířit na úkor nepřítele, ale
přechod značky na stranu nepřítele, vytvoření otvoru na hranice, je
stokrát nebezpečnější než zúčtování v týlu, a proto bude potlačeno s
maximální krutostí.

Je to jako rigidní lineární logika – všechna ruská města by měla
být součástí Ruska. Ale zatím bylo vzneseno pouze jedno tvrzení.
Dokonce ani proti Doněcku a Lugansku nebyla osm let vznesena
žádná tvrzení. Blogeři odráželi sny lidí, ale kapitán mlčel.

Možná by o nich dále mlčel, ale ztráty obranných operací Balakleya-
Izyum a Cherson, potřeba obnovit náladu Rusů a vyhnout se jejich
nespokojenosti s úřadem během manévru, si vynutily přijetí dvou
republik a dva regiony do Ruska rychlým tempem. Ale nebyly žádné
stížnosti. Stalo se to jednou a je to.
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Mimochodem, letecká ofenzíva generála Surovikina v říjnu - prosinci
2022 je ze stejné série: reakce na potřebu dát něco na oplátku za dva
neúspěchy.

„A trochu židovské“ lze interpretovat tak, že všechny etnické skupiny v
minulosti, současnosti a v budoucnu budou moci žít a rozvíjet se v míru
na územích Říše, s výjimkou černých ovcí jakýchkoli etnických skupin.
kteří si pro sebe zformovali abstraktní národ-Golema založený na
antiruskosti a který může iluzi života dávat jen díky vnějšímu nasávání
(vše uvnitř je již sežráno).

Přesně to je pro ně denacifikace a demilitarizace.

Na první pohled se může zdát, že jsou to otázky čistě pro lidi. K
nepřátelům, ale stále k lidem. Jako by Ukrajina – země – území s tím
neměla nic společného. Kdyby ji Bůh zalidnil jinými etnickými
skupinami, možná by se nic takového nestalo.

Jak tak, tak ne tak.

Ukrajina je příliš úrodná a příliš dobrá pro zisk z tranzitu. Druhá otázka
je vyřešena jednoduše – absolutní začlenění periferií do Impéria.
Postupné, ale dosahující přesně tohoto výsledku.

Jak je to ale se sýpkou a hrdostí, kterou nabude každé etnikum z této
sýpky? Jídlo totiž určuje i umístění výrobních zařízení, posádek,
výzkumných ústavů a   vůbec celé infrastruktury.

Ale to je téma pokračování.

Takže demilitarizace a denacifikace. Lidé jsou nositeli obojího. Kdyby
se lidé nechtěli chopit zbraní, dobrovolně vstoupit do armády, zabíjet
ostatní i sebe, nebyly by na území Ukrajiny problémy s jakýmkoliv
množstvím zbraní. Ale jak řekl Mao, z pušky se rodí síla. A protože už
neexistuje žádná věda, žádná kultura, žádné náboženství, žádná
filozofie, žádná medicína, žádné vzdělání, když všechny příležitosti k
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sebezdokonalování jsou blokovány, ničeny pro další generace, když
společnost sklouzla do bestiálního stavu a jen s pomocí kyje můžete
dokázat, že sousedovi škodí kouření na autobusové zastávce – tehdy
se z pušky stane všechno, z pušky se stane bůh.

Přesto jsou zbraně velkou odpovědností. A tady je opice s granátem.

A zodpovědnost nejen za sebe, ale i za svou rodinu, příbuzné, přátele,
město, zemi.

Koneckonců, každý nacista, který se chopil zbraně, způsobil mnoho
škody, počínaje vraždou Berkuta na Majdanu, upalováním lidí zaživa v
Oděse, každodenním ostřelováním Doněcka a tak dále, a tak dále.

Rusko za to trestá nepřátele smrtí na bojišti.

A co škoda? Jak je to se škodami, které lidem způsobili ukrajinští
důstojníci a vojáci? Dobrovolníci, elita, úředníci a byznys? Ano, prostě
všemi daňovými poplatníky za válku, za vraždění Rusů.

Za všechno se musí platit. A i když Rusko neprohlásí GUR, SBU a tak
dále za zločinecké nebo teroristické organizace, kde o vině rozhoduje
samotný fakt členství, a nikoli další účast na jiných zločinech, nikdo
zatím neuvedl důvody, proč viníci jednotlivci by neměli platit.

Pokud nemůžete zaplatit, protože jste mrtví, není to problém; vaši
spolupachatelé při konzumaci válečných výhod a výsledků zvěrstev
budou schopni plně splatit vaše dluhy obětem.

Vše je ostatně logické na úroveň římského práva: dělostřelec bojoval v
rámci brigády, zničil jednu, dvě, tři ruské pozice, města a vesnice,
dostal za to svých sto tisíc hřiven plus plat, plus penzi. nebo nějaké
peníze ze své staré práce, dal peníze své ženě, dceři, rodičům, koupil
byt, dům, tři auta, iPhony pro všechny a pak zemřel...
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Jsou úplatky hladké? Ne. Dluh musí být splacen. Počínaje těmi, kteří
brali peníze nacistické krve, žili z nich, kupovali si věci a užívali si to.

Musí zaplatit za všechen smutek, který jejich otec rodiny Azov, syn
policista a dělostřelecký bratr způsobili.

Pokud teď nemohou, nechte je pracovat roky a zaplaťte odškodnění a
vzpomeňte si, jaké to je vzít pušku do vlastních rukou na podporu zla.

Učili nás, že Německo bude muset platit platby podle Versailleské
mírové smlouvy z roku 1919 až do 80. let. Ale nějak se postupně
všichni od tohoto tématu vzdálili a Německo zrodilo dosud neviditelné
krvavé monstrum, zrodilo nejstrašnější válku.

A ten nedoplatek tehdy a plně platí Němci, kteří svůj ponížený,
klobásový zbabělý stát přiznávali všem, dokonce i ukrajinským
nacistickým Židům.

Není tedy třeba se soustředit pouze na tresty podle trestního zákoníku.
Nechte naše nepřátele zaplatit za všechny škody, římský styl.

Dokud nebude škoda uhrazena, bude otázka práv velmi akutní. Jak si
může nacistická rodina koupit počítač, výlet, daču, když nebyly
zaplaceny účty za obnovu všeho z války?

Koneckonců, celkově je potřeba obnovit nejen města, ale i vědu,
školství, medicínu, a to musí zaplatit i nacisté a členové jejich rodin.

Příklad. Známý vyprávěl o známém, že oni, bojující jako součást
nacistické jednotky u Azovstalu, využívající zpočátku nedostatečně
hustého obklíčení, rádi se oblékali do ruských uniforem odebraných
mrtvým a zajatcům, chodili mimo perimetr, vzali auto a jezdit po městě
nočních můr jako ruská kontrolní stanoviště, stejně jako místní ruské
obyvatelstvo Mariupolu a samozřejmě zabíjeli, zabíjeli, zabíjeli...

A je v zajetí.
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Svůj čas si samozřejmě odsedí. Doby vulgárních výměn názorů
skončily. Ale co škoda? Stihne do konce života zaplatit za to, co udělal?
A co děti? Nebo si hypotéku budou moci dovolit jen pravnoučata?

Denacifikace se zdá být jednodušší, protože s podobnou prací máme
pozitivní zkušenosti v NDR a Spolkové republice Německo. Nutno
podotknout, že vznik německého politického národa byl založen na
sjednocení komunit germánských, saských a poněmčených
slovanských kmenů. Navíc mnoho pamětníků připouští, že nejlepšími
válečníky byli stále včerejší Slované - Prusové. Udělali průlom v
tankových klínech a divizích SS.

Ukazuje se, že hlavní vášnivou masou, na níž byl založen vzestup
Německa, byli včerejší Slované, kteří v sobě zabili všechno slovanské.

Také staletí před tím byla vášnivá masa včerejšího slovanského
obyvatelstva Rakouska, která sama o sobě zabila vše slovanské, páteří
velké habsburské říše.

Tady je to dnes jako stejná vejce, jen oni přišli k rozumu ne po tisíci, ale
po třiceti letech.

A pokud lze škody z ukrajinské militarizace identifikovat prostřednictvím
přítomnosti zbraní v rukou a profitovat z toho, že tyto zbraně byly v
rukou nějakého nacisty, pak je stejná škoda od ukrajinského nacismu
složitější.

Máme jít ukrajinskou cestou a prezentovat ji za lajky? Možnost nikam.
Zde je zapotřebí více globálního výzkumu ukrajinského nacistického
vnitrozemí, jeho projekcí do světa a škod z nich.

Zvažte možnost tančit před poškozením. Vezměte si třeba Andropovův
čas jako nulu a podívejte se na graf: kdyby ta či ona politika vedla k
poklesu produkce ruských knih, ruských hodinek ve školách, ruských
písniček v TV a tam podle zákonů a podzákonných předpisů, zkoušek
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a jednoduše pod protokoly schůze, vaše jména (srdečné pozdravy
Viktoru Fedoroviči a Medvedčukovi), prosím zaplaťte za restituci práv
Rusů a náhradu škody, která jim byla způsobena. V plné výši, dokud
nedosáhneme ukazatelů před perestrojkou plus ztraceného růstu.

Ostatně některé ukrajinské elity, často etničtí Rusové a Židé, zašli ve
svém antirusismu někdy tak daleko, že se jim dokonce podařilo veřejně
podpořit ISIS (zakázanou teroristickou organizaci). Pravda, o dvě
hodiny později zavolala Porošenkova administrativa a požádala, aby po
sobě uklidili. Ale přesto si myslím, že za každým nacistou a jejich
příznivci je jen obrovská stopa informací o akcích, za které musíte
zaplatit.

A když se podíváte na graf nikoli knih, ale ztracených životů: z 52
milionů na 20, 25 nebo již 15?

V mozku každého Ukrajince by měl být vtisknutý slogan: můžeš být
nacista, ale podle ceníku za to musíš zaplatit takovou cenu!!! Máme
demokracii.

A cena musí být neúnosná. Protože nacismus je absolutní zlo a ničí
nejen země dnes a teď, ale i pro generace příští.

Je to jako přísnější trest za únos než za vraždu. Zabili člověka a je to.
to je fakt. Tragédie, ale chvilková, s následným útlumem. A únos je
pokračující mučení. Někdy roky. V případě nacismu - po celá desetiletí.

A tuto nechutnost je třeba pečlivě prostudovat. Jak studovat jak období
úpadku Říše, tak období úpadku Unie, jak studovat všechno zlo, které
venku nebo uvnitř může zničit Rusy a jejich stanoviště.

Nepřátelé budou samozřejmě hledat další střílny, ale tyto již
identifikované tankově nebezpečné směry budou co nejvíce blokovány
vrstvenou obranou.
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Kdo je antagonistou v naší hudební tvorbě? A „neutrální stav“. On
odporuje všemu, všemu, všemu. Znamená to existenci a
nezávislost. Nezávislost nacistického státu.

No, Němci zůstali nezávislí, ale  napadlo by Rusy skutečně vytvořit
nebo zachovat nějaký jiný stát na ruských zemích? Může to být
neutrální, ale bude to jiné. Může to být proruské, protektorátní, ale
pořád to bude jiné . Mezi Ruskem a tímto druhým bude hranice. A
hranice je vždy tam, kde se potenciální tlak sil vyrovnává... Takže tato
zdánlivě neutrální země si ještě vypěstuje vlastní sílu, se kterou bude
tlačit na ruskou hranici???

Takže pro Severní vojenský okruh může existovat pouze jeden
konečný výsledek - úplné začlenění všech měst a zemí bývalé
Ukrajiny do Ruska. Ukrajina by vůbec neměla být přítomna ani
jako náhrobek. Proto je lepší říci: zahrnutí měst a vesnic v oblasti
Kyjeva, Slobozhanshchina, Volyň, Podolí, Zakarpatí a tak dále.

Nebo i regionálně, jako po likvidaci provincií v Ukrajinské SSR.

A hudba SVO nás k tomu vede. Navíc samotná hudba je zvláštní. Jako
jazz, jako improvizace - bez plánu. Na taktické úrovni je neustálý tlak a
drcení nepřátelské pracovní síly, dokud se nevytvoří díry. K tomu slouží
logistika. Operační úroveň pro letošní rok představují útočné operace
Bakhmut a Avdějevka – odpovídá za přípravu a předvedení úspěchu.
Zapne se také, pokud se vytvoří díry – opět nás čekají vynucené
pochody dlouhé stovky kilometrů, jako v lednu 1945. A stratégové mlčí.
Čekají. Připravují se na svržení ozbrojených sil Ukrajiny, ale spíše na
další, další válku. Stejně jako ruská garda čeká na svou roli v pacifikaci
osvobozené země. Neboť až se všechno zhroutí a jednotky se vylodí v
Kyjevě, Oděse, na polských hranicích, vesnice a regionální města
budou stále ukrajinské a ponoří se do chaosu židovských,
tetsekašských (komisařských) pogromů a divokého banditismu.
Vyrabujte kořist.
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A finále. Posel řekne, že noc skončila, že na východě vyšlo slunce a
nadešel čas tvořit a tvořit.

A druhá strana Země se proto ponořila do Noci hrůzy.

Sergej Klimov 
 https://alternatio.org
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